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All of us are drug users, in the broadest sense of the word. Drugs can be medicines,
they can be used for pleasure, and they can also be used to protect our long-term
health. It is important that we are well informed about the drugs we use - how they
work, their benefits and their risks. This book is a unique guide for the general science
reader to the drugs of everyday life - from the main types of medicine through to
recreational drugs and food supplements. It looks at how drugs interact with their
targets in the body, where they come from, how they are developed and what drugs to
expect in the future. All the major pharmaceutical medicines are reviewed - painkillers,
antibiotics, anti-cancer drugs, anti depressants, heart drugs, tranquillizers and
hormones. However this book is much more than a consumer handbook - it also
conveys the fascinating science of drug discovery in an easily accessible way.
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http://flyisland.blogbus.com/logs/32144683.html
在以前的一些所谓“中西医”的讨论中，看到有人说了“现代医学已经是在分子水平研
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究……”这样的话，那时还不是很明确所谓“分子水平”到底是怎么回事。《神奇的分
子：药物是如何起作用的》这本书的第一例子，是讲述阿司匹林...  

-----------------------------
◇◇新语丝(www.xys.org)(xys.dxiong.com)(xys.dropin.org)(xys-reader.org)◇◇
推荐一本关于药物的科普书 作者：克己明德
对于方舟子先生的两本著作《批评中医》和《科学成就健康》大家已经非常
熟悉了，这两本书对现代合成药物都进行了介绍。现在向新语丝的诸位读者...  

-----------------------------
头痛为什么需要阿司匹林、布洛芬，胃痛为什么需要奥美拉错，抗生素为什么会面临危
机，疼痛是什么，内啡肽的镇痛效果强于吗啡许多倍……太多与我们生活息息相关的医
学和药物常识了，在这个滥用药物的年头，要是多出几本这样的好书让大家科普一下，
那是多好的事。  
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